

RMS Group Contact List:

- rms@rmsmarineservice.com (Stores & General)
- food@rmsmarineservice.com (Food & Beverage)
- spare@rmsmarineservice.com (Spare Parts)
- fsr@rmsmarineservice.com (Safety Service)
- engineering@rmsmarineservice.com (Technical Service)
- logistics@rmsmarineservice.com (Logistics)
- agency@rmsmarineservice.com (General Agency)
- project@rmsmarineservice.com (Equipment Project)

- overseas@rmsmarineservice.com (Export)
- cruise@rmsmarineservice.com (Cruise Service)
- offshore@rmsmarineservice.com (Offshore)
- singapore@rmsmarineservice.sg (Singapore Office)
- ace@rmsmarineservice.kr (Korea Office)
- rotterdam@rmsmarineservice.nl (Europe Office)
- mideast@rmsmarineservice.ae (UAE Office)
- us@rmsmarineservice.us (USA Office)
- customer@rmsmarineservice.com (Customer Service)

润通航运服务有限公司

- RMS GROUP -

CHINA: RMS MARINE SERVICE COMPANY LTD.
KOREA: ACE-RMS MARINE SERVICE CO., LTD.
SINGAPORE: RMS MARINE & OFFSHORE SERVICE (SINGAPORE) PTE LTD.
EUROPE: RMS MARINE SERVICE B.V.
UAE: RMS MIDDLE EAST SHIP SERVICES L.L.C
USA: RMS MARINE SERVICE US LLC

About RMS

O集团简介





One-Stop Marine Service Provider - Make Your Voyage Simpler and Safer

Since the first office established in 1993, RMS has made significant progress in serving customers worldwide through its network in China of Shanghai, Qinhuangdao, Dalian, Tianjin, Qingdao, Nantong, Zhoushan, Ningbo, Xiamen, Fuzhou, Guangzhou, Shenzhen as well as overseas of Korea, Singapore, Rotterdam and Dubai.

After 30 years' organic growth, RMS has become the leading maritime services provider globally, providing comprehensive marine and offshore services in Stores Supply, Provisions Supply, Spare Parts & Equipment Supply, Safety Services, Technical Services, Initial Supply & Export, General Shipping Agency and Logistics services.

International Quality Standard

RMS is certified by ISO 9001 Quality Management, ISO 14001 Environmental Management, ISO 22000 Food Safety Management, ISO 45001 and HACCP Standard. RMS has been the member of both ISSA and IMPA since 1998 and 2003, respectively.

Global Services Network

RMS has built its solid foundation of 16 offices, 1000+ professionals, facilitated with 50,000+ sqm warehouses and 11 workshops. Thanks to its strong base in Asia, Europe and the new footprint in Middle East, RMS is extending the strategic network worldwide, to ensure the most Reliable and Responsible "One-stop" service provided to our customers.

RMS is committed to achieving total customer satisfaction. Benefiting from volume purchasing, China sourcing advantage, product selection, standardization and data analysis, RMS is capable of offering cost-effective solution and supply chain support to shipping companies and trading partners. The RMS team endeavors to deliver its promise, while fulfill the responsibility to the society and environment. Our aim is to constantly enhance our standard supply and customized services to create value for our customers.

润通航运服务有限公司——让航运更简单更安全

润通成立于 1993 年, 经过 30 年的持续发展, 润通已成为全球领先的航运服务商。得益于中国丰富的制造资源, 润通专注于整 合全球优势渠道,优化产品选型,提升行业标准,矢志增强产品和服务的竞争优势。与此同时,润通不遗余力地投资硬件和基 础建设,目前共设 12 家国内分公司,并分别于韩国、新加坡、荷兰和迪拜成立了 4 家海外分公司,服务网络覆盖亚洲和欧洲, 并延伸至中东,进一步增强了润通的服务能力和竞争优势。

润通致力于为客户提供专业可靠、快速高效的"一站式"解决方案,服务领域包括船用物料、食品、设备及零备件供应;消防 安全检验、船舶修理、船代以及物流服务等。此外,润通还为邮轮、海洋工程等特殊船舶提供产品及服务。

在持续发展的过程中,润通不忘对客户的承诺,不断优化供应链解决方案,为世界各地的航运公司和国际贸易公司提供优质的 服务和解决方案,以求满足客户的真实需求。在努力发展企业的同时,润通也积极履行社会责任,竭力成为客户值得信赖的合 作伙伴。

HMS History

公司历程O

1993	RMS Marine Service Company Ltd. founded in Qinhuangdao (Former name: Runtong Marine Service Company Ltd.) 1993 年成立于秦皇岛
1998 —	Accredited as member of ISSA (International Ship Suppliers & Services Association) 1998 年加入 ISSA 国际船舶供应协会
2003 —	Accredited as member of IMPA (International Marine Purchase Association) 2003 年加入 IMPA 国际海事购买协会
2004 —	Shanghai branch established, services available in Southeastern China 2004 年上海公司成立
2006 —	Guangzhou branch established, services available in Southern China 2006 年广州分公司成立
2007 — _ _ _	Headquarters transferred to Shanghai (main shipping hub of China) Qingdao branch established Approved by ISO9001 Quality Management System 2007 年上海总部成立 青岛分公司成立 获得 ISO9001 质量体系认证
2010 —	ISO14001 certification achieved 2010 年获得 ISO14001 环境管理体系认证
2011 —	Dalian branch established Shanghai headquarters relocated to new premises(Renamed as RMS Marine Service Company Ltd.) 2011 年大连分公司成立
2012 —	Tianjin branch established, covering Northern China 2012 年天津分公司成立
2014 —	Ningbo/Zhoushan branch established 2014 年宁波舟山分公司成立
2015 —	Reorganization of RMS Group Korea branch: ACE-RMS Marine Service Co., Ltd established Korea office approved by ISO9001 & ISO14001 Quality Management System Singapore branch: RMS Marine & Offshore Service (Singapore) Pte Ltd. established 2015 年集团整合,注册于上海自贸区,更名为:润通航运服务有限公司 韩国金山分公司成立 韩国分公司成立 韩国分公司成立
2016 — — —	Shenzhen branch established ISO22000 certification achieved 2016 年深圳分公司成立 获得 ISO22000 食品安全管理体系认证
2017 —	Singapore office approved by ISO9001 & ISO14001 Quality Management System 新加坡分公司获得 ISO 认证
2018 —	Europe branch (RMS Rotterdam): RMS Marine Service B.V. established Nantong&Xiamen branches established 2018 年欧洲(荷兰)分公司成立 南通、厦门分公司成立
2020 — — —	RMS Rotterdam office approved by ISO9001 & ISO14001 Quality Management System ISO45001 certification achieved 荷兰公司获得 ISO 认证 ISO45001 职业健康管理认证
2021 —	Fuzhou branch established 福州分公司成立
2022 — 	UAE branch (RMS Dubai): RMS Middle East Ship Services LLC established 2022 年中东(迪拜)分公司成立

Footprint

O公司网络



All ports and shipyards in Shanghai

Shanghai Headquarters

Waigaogiao Chongming Island Shanghai Cosco Shipyard Huarun Dadong Shipyard



Nantong Branch

All ports and shipyards in Nantong
Taicang Nantong COSCO Shipyard
Zhangjiagang Ruitai Shipyard Jiangyin Huazi Shipyard Zhenjiang Chengxi Shipyard Nanjing Jiusheng Shipyard



Zhoushan Branch

All ports and shipyards in Zhoushan Zhoushan COSCO IMC Shipyard Longshan Shipyard Xinva Shipyard Zhoushan Youlian Shipyard Jinhaiwan Shipyard



Zhenhai Jiaxing Taizhou



Fuzhou Branch

Huadong Shipyard



Xiamen Branch

All ports and shipyards in Xiamen Fujian Huadong Shipyard Fujian Mawei Shipyard Quanzhou Zhangzhou XGMA Heavy Industry



Guangzhou Branch

All ports and shipyards in Guangzhou Hainan Zhongyuan Shipyard Yangjiang Wenchong Shipyard Guangzhou Hainan Zhanjiang Fangchenggang Maoming Beihai

Hong Kong Qinzhou Dongguan



Shenzhen Branch

All ports and shipyards in Shenzhen Shantou Shekou Shenzhen Youlian Shipyard



NEW!

Dubai



Singapore



Qinhuangdao Branch

All ports and shipyards in Qinhuangdao Shanhaiguan Huludad



Dalian Branch

All ports and shipyards in Dalian Panjin Dalian Shipvard Dalian COSCO Shipyard Bayuquan Changxingdao Daeyang Shipyard



Busan

Shanghai

Rotterdam

Tianjin Branch

All ports and shipvards in Tianiin Huanghua Caofeidian Jingtanggang Xin'gang Shipyard



Qingdao Branch

All ports and shipyards in Shandong

Qingdao Weihai Huadong Shipyard Rizhao Longkou CMJL Shipvard Xinxia Shipyard Laizhou Lanshan Lianyungang Beihai Shipyard CUD Shipyard



Busan, Korea Branch

All ports and shipyards in Korea Pyongtaek

HYUNDAI Shipyard HYUNDAI MIPO Shipyard SAMSUNG Shipyard Ulsan Kwangyang Pohang Daesan Dangjin DAEWOO Shipbuilding Inchon SPP Shipbuilding STX Shipbuilding etc. Kunsan



Singapore Branch

All ports in Singapore and West Malaysia All shipyards in Singapore



Rotterdam, Europe Branch

All ports and shipyards in Europe Rotterdam Amsterdam Antwerp



Dubai, UAE Branch

All ports and shipyards in UAE Below ports and shipyard in OMAN Jebel Ali Sohar Fujairah Abu Dhabi Salalah Duam Dry Dock Hamrivah

Dubai Dry Dock

Stores Supply

O物料供应

Marine Service Expert

As a registered member of ISSA and IMPA with more than 50,000sqm warehouses in China, Singapore, Korea and Rotterdam and Dubai, RMS has over 20,000 SKU in stock, all categorized by IMPA coding system and bar code system.

Volume Purchasing, advanced ERP System, IMPA Coding, Color Coding & Labeling System provide the sound foundation for RMS's price competitiveness, quality stability and efficiency. Owing to these advantages, RMS is delivering stores for over 30,000 vessels per year globally

In the last decades, RMS has already delivered more than 3400 New Building Ship Initial Supplies in China. Korea. Japan. Vietnam, Philippines etc. Ship types includes: bulk carrier, general cargo, tanker (chemical/oil/LPG), container etc.

Our well trained boarding officer and site service team are working diligently around-the-clock to ensure smooth service for your ships in Asia, Europe and Middle East. We endeavor to fulfill our commitment to make your voyage simpler and safer all the time.

Scale and standard supply, professional products selection, tailor made service and global service network save your cost and time. RMS Stores division is committed to offering the best supply solution for clients globally.

润通于 1998 年率先成为国际船舶供应协会会员,2003 年成为国际海事购买协会的会员,并先后取得 JSO 质量、环境以及职业 健康管理体系认证。润通船舶服务经验丰富,借助规模化的集中采购、发达的物流管理以及创新型信息平台,可为客户显著降 低产品成本,并通过质量验收环节严把质量检验关,始终确保为客户带来优质的价值体验。

润通体系海内外各分公司物料库存面积超过 50000+ ㎡, 拥有 20,000 余项产品品类。润通每年供应及服务船只超过 30000 艘, 所有库存物料均严格按照 IMPA 编号分类整理,一体化的 ERP 平台确保系统自动精准匹配客户需求,确保前台和后台响应高效, 为国际船舶安全航行提供快速专业的一站式服务。

润通集团已为 3400 余条新造船提供了初始物料、伙食、备件等供应及一条龙物流服务,船型包括散货轮、干货轮、液化天然 气船 (LNG)、液化石油气船 (LPG)、油轮、集装箱船等多种船型。新造船供应遍布中国、日本、韩国、越南和菲律宾等新造船厂。

我们始终坚持"诚信、责任、勤奋、创新"的核心价值观,为全球客户在亚洲、中东和欧洲大陆提供优质的服务,努力践行"让 您的航运更简单更安全"的服务理念。









Stores Supply Range:

Standard supplies for Deck, Engine, Cabin, Electrical and Safety Dept. including:

- · Quarterly or Semi-annual stores supply.
- Initial Stores supply: for over **2900** vessels in China shipyards; for over 500 vessels by exporting containers to overseas shipyards.
- Customized service for docking vessels' urgent / technical supply
- Stock replenishment supply for global suppliers.

Technical stores for Bulk purchasing, Customization products, including:

- · Lashing materials, Anchor Chain, Anchor & Anodes etc.
- · Bulk purchasing solutions: PPE, crockery items, non-single use plastic item replacement plan, 110V/60Hz electrical appliances etc.
- BWMS/scrubber projects related cables, valves, pipes
- Wire Rope & Mooring Rope compliance with MEG 4

E-mail: rms@rmsmarineservice.com

标准船用物资供应:甲板、机舱、管事/厨房、电气、安全、药品等:

- ・季度物料 / 半年度物料全球主要港口范围补给
- ・新造船物料:中国船厂供应超过2900艘;海外船厂供应超过500艘
- 为坞修船舶提供定制化供应服务
- 为全球物料供应商提供库存物料补给

技术 / 定制化物料(船队批量定制或者公约规范相关):

- 锚与锚链、阳极、绑扎件等
- · 脱硫 / 压载水相关项目的电缆、阀门、管路等
- · 船队订制品: 个人劳防用品 (PPE)、餐具、110V/440V/60hz 电器; 禁塑公约相关产品替代方案
- 缆绳、钢丝绳定制方案(可符合 MEG 4 公约)

润通长期以来坚持质量为先,专业为本,从规模化采购中取得价格优势 回馈船东、投入专业化的产品团队,精准选型满足客户的标准化及特色 需求,依托 RMS 全球网络优势,**为客户提供全球物料理想的解决方案**。

Provisions & Cruise Supply

伙食 & 邮轮供应 O

RMS is providing good quality provisions to international shipping companies, to meet different needs in Fresh, Dry and Frozen provisions. Well facilitated with over 8,600 sqm Provisions stock, 7,000 m³ Freezer, refrigerated trucks, RMS has been certified by ISO 22000 Food Safety Management system, strictly complying with HACCP international standards in Food Handling, Temperature Control, QC, Labeling, Traceability etc., so as to ensure the Freshness and Safety. We prudently focus on quality and long-term relationship with customers based on mutual trust.

Furthermore, RMS is also providing supply solutions for well-known Cruise Companies in Food & Beverage, Hotel and Strategic Sourcing services to support their global operations. RMS is not only capable of but also experienced in the selection and supply of food for all kinds of vessels as one of your best choices.









润通提供安全、优质的食品及免税品供应服务,满足客户对优质果蔬、冻品、干货等产品的各类需求。润通伙食供应服务已取 得 ISO 22000 食品安全认证,并制定严苛的供应商管理制度,配备专业的食品仓库、冻库、冷藏车及保温箱,以保证食品安全。 润通严格执行 HACCP 的国际食品安全管理的作业流程及标准,可有效做好质量管控、专业包装、温控、可追溯性和有效期管理, 并使用符合相关规定的可降解或可回收、可重复使用、减少排放的材料。

同时,润通也为国际知名的豪华邮轮公司提供食品解决方案。润通在各类型船舶的食品选择及供应上经验丰富,是您的理想选择。

Our provision supply range can cover all your catering requirements including:

Fruit and Vegetables Egg、Dairy Products

Frozen

Frozen Meat, Poultry and Seafood Frozen Fruit and Vegetables

Drv

Canned Products Rice, Flour and Oil Coffee and Teas Sauces, Spices and Herbs Snacks, Nuts and Dried Fruits

Bonded

Tobaccos and Wine

Cargill

● 新鲜食品: 果蔬类

蛋类和乳制品等

● 冷冻食品:

肉类、家禽类、海鲜 冷冻果蔬等

● 干货食品:

罐头食品 米面粮油 咖啡茶水类

烹调调味品 坚果小吃类等

● 洒水饮料: 香烟、酒水等

wilmar

Coca Cola









LambWeston

E-mail: food@rmsmarineservice.com

cruise@rmsmarineservice.com

KRAFT

China Sourcing Service

O国内产品出口

Benefiting from accumulated experience, buying power, sourcing consolidation, competitive supply chain service, RMS is also playing a major role in international trading, exporting services, we could offer cost-saving solutions to enhance your supply chain management. RMS has been supporting numerous international trading companies and suppliers in inventory purchasing, initial supply and Commodities trading.

- Stores & Commodities Trading (Deck/Engine/Cabin/Electrical/Safety Stores; Marine Deck Fitting & Hatch Cover Spares; Signals & Flags; Wire Ropes/Mooring Ropes; Anchor/Anchor Chains; Lashing Equipment; Electronic & Navigational Equipment etc.)
- Professional packing & labeling; Tailor-made Logistics Support

Core advantage: Variety & Competitive Price, Hassle-free Package Solution, Comprehensive Logistics Support,

润通的海外发展部致力于为国际客户提供供应链支持及优质的中国船用物料。得力于多年积累的服务经验、价格优势、优势渠道, 润通可为您量身定制,满足小到五金产品、大到钢材、绑扎件等批量采购的需求,将专业船舶物料及时送达您指定的目的港。同时, 润通的物流团队还可为您提供装箱、拼箱、目的港清关等专业的物流服务。

Initial Supply

RMS has successfully delivered initial supply to over 3,400 New Building Ships worldwide, including China, Korea, Japan, Philippines, Vietnam etc. Our service is available at your designated ports; we have managed to provide solutions to various types of Ship, for examples: bulk carrier, heavy load carrier, general cargo, tanker (chemical/oil/LPG), container and PSV, pipe laying etc.

润通已成功地为 3400 余条新造船提供了初始供应服务, 其中有 500 余条的初始物料是在海外完成交付, 如日本、韩国、菲律宾、 越南等地船厂,保证了供应质量和售后服务。服务过的船型包括散货轮、干货轮、油轮、海底工程船、近海补给船、集装箱船 等多种船型。











E-mail: overseas@rmsmarineservice.com

General Shipping Agency & Logistics

船舶总代及物流〇

As a certified General Shipping Agency service provider, RMS has taken the advantage of well-established 16 offices in China, Korea, Singapore, Europe and the UAE, consolidated reliable agency and global logistics resources to provide our customers with One-Stop solution throughout major sea and airports, with our extended network service into general shipping agency and workshop consolidation, air & sea freight, bonded warehousing and shipside delivery. Our target is to provide a time saving, economical & trouble avoiding solution to our customers with no hidden cost.

Services

- Spare parts customs clearance and delivery on board
- Landed spares and send to overseas
- Monitoring of Shipments
- Consolidation logistic service in China, Korea, Singapore & Rotterdam
- Cargo inspection and Survey
- Packing and Warehousing
- Procurement Logistics Management and Cost Control
- Project Cargo
- Consulting & Cost evaluation
- Vessel Entry/Exit Formalities (Pilot, Tugs, Quarantine)
- Crew change
- Cash to master
- Arrange local inspectors and technicians to offer services on vessel
- Crew to see doctor
- Timely report Vessel's movement
- Arrange boarding pass, flights, hotels and transportation for superintendent, technicians and crew, etc.



Our Guarantee

- Consistently high service standards
- Competitive pricing with broadest service coverage
- On time delivery, service and price transparency
- No dimensional or weight restrictions
- 24/7 telephone availability, 365 days a year

润通以中国、韩国、新加坡、荷兰、阿联酋五个国家的 16 个口岸分公司为依托,以及超过 50,000 平方米的仓储能力,形成了 完善的全球物流服务网络和成熟的当地船厂和港口运作能力,可为您提供船舶代理服务(船舶进出港手续、换船员、船员备用金、 登轮证、机务的车接车送服务)以及国际备件清关、转运、仓储、运输、送达等一站式物流解决方案。

润通拥有专业的供应团队和现场服务团队,高度整合的运输团队,打造出竞争力十足的规模化供应和服务优势,同时贴近客户, 服务到位,可以为您提供全天候24/7的贴心服务。

润通集团始终秉承为客户量身定制专业物流方案、提供优质高效的物流服务,急客户之所急,想船东之所想,我们正在打造"最 后一公里"的服务优势,从而帮助您节约成本、提高效率。

E-mail: agency@rmsmarineservice.com logistics@rmsmarineservice.com

Safety Service (Global FSR)

O安全服务

Starting from 1995, RMS has been the leading professional safety service provider in China. Owning to its rich experience and extensive network, RMS has become the long-term reliable and responsive partner for most international shipping companies, by contributing its core competence and creating more value for its clients.

RMS Safety Service Division is well-equipped with 11 self-owned workshops, more than 100 technicians, 10 Classes Approvals for FFE Service and various maker authorizations, Meantime, RMS is collaborating with many well-known brands for services, for examples SIKA. RIKEN KEIKI, SCOTT, Lalizas, CSM etc. More importantly, RMS has been enhancing our technical training and SOP procedures, as well as the ability to service abroad. Now RMS is capable of offering competitive services in Korea, Singapore, Holland, Thailand, Vietnam, Greece, America, Turkey, and the UAE etc. RMS is offering this value added global services to our clients.

RMS is committed to offering one stop safety solutions with premium services to our customers for 24/7/365.

Safety Service Range

Conforming with international conventions of SOLAS, FSS CODE, MSC.1/CIRC.1432, MSC.1/CIRC.1318 and inspection specifications required by flag states, We serve about 2000 vessels per year in FFE services:

- Fire Fighting Service is certified by ABS, BV, NK, CCS, LR, DNV, KR, IRS, RS, RINA classes
- NK Fire Fighting Systems Sales & Service Agent in China
- MINIMAX Fire Fighting Systems Service Agent in China
- HUAYAN, JIANGBO, DONG FANG, HAI ZHOU, RONG SHENG SCBA&EEBD Service Agent
- Portable Fire Extinguishers
- Fixed Fire Extinguishing System (CO₂ / FOAM / DRY POWDER / FM200 / NOVEC 1230)
- Water Mist System Service; Wet Chemical System; Fire Detection System Maintenance
- Breathing Apparatus & E.E.B.D.; Oxygen Resuscitator Service & Maintenance
- Flexible hose of CO₂ System Supply & Installation

- Immersion Suit Service & Repair for **LALIZAS** and major Chinese makers
- Life Boat and Davit Inspection & Maintenance certified and trained by Hatecke, Global Davit, Jiangsu Jiaoyan, Oriental, Dongnam, Dongwoo, Shin Myung, Wuxi Haihong, Qingdao Beihai, Jiangyin Wolong, Wuxi Wenjiao, Wuxi Huahai, Wuxi Dongwu, Wuxi Xingsheng, Zhenjiang Marine Auxiliary Machinery, Zhejiang Hengxin, Ningbo Kairong also certified by ABS, BV, CCS, DNV, KR, LR,NK, RINA classes and PANAMA/LIBERIA/ Bahamas Flag Authorization
- CSM, YOULONG and LALIAZAS authorized Life Raft service stations
- Package service for VIKING, RFD, DSB, FUJIKURA, ZODIAC, SAMGONG, YOULONG etc.

CALIBRATION

- Portable / Fixed Gas Detector Annual Calibration authorized by RIKEN KEIKI, TOKA SEIKI, BW, CROWCON trained by MSA,
- Pressure & Temperature Calibrator Calibration authorized by SIKA
- UTI Calibration



润通消防安全服务始于1995年,是国内领先的专业消防安全服务提供商。润通拥有庞大的服务网络、专业的服务团队、10家船级社的消防服务认可, 服务范围包括消防设备、救生设备、仪器仪表的保养校验等。

润通设有11个服务车间,拥有超过100名训练有素的服务工程师,为您的船舶提供24X7X365不间断的一站式消防救生类安全服务,服务区域覆盖国 内所有港口和船厂以及韩国、新加坡、欧洲、中东、非洲和美洲主要港口和船厂。

- 手提灭火器、固定消防系统(二氧化碳 / 泡沫 / 哈龙 / 干粉 /FM200)、水雾系统、干湿系统、火灾报警检验
- 呼吸器、EEBD、医用氧器呼吸器检验
- 高压二氧化碳系统软管供新及安装
- 韩国 NK & 德国 MINIMAX 消防系统授权备件销售及售后服务站
- LALIZAS、华燕、江波、海舟、嘉兴荣盛、东台东方呼吸器及 EEBD 授权服务站

救生类:

• 救生艇及艇架检验、救生筏打包服务

● 气体检测仪校验、UTI 校验



















Technical Service

工程服务O

AS the top player in the marine service market, RMS Group also provides comprehensive one stop technical solution with fast response and professional technical service of general overhaul, trouble-shooting & repairing, supervision as well as total solution for clients globally. We are always in readiness to solve various urgent technical problems and ensure safe voyage for ship owners/managers all over the world.

作为船舶服务领域的领头羊,润通集团也为客户提供综合性的一站式技术解决方案,快速反应、专业可靠的工程服务,包括常规大 修、故障诊断和修理、监修等。我们时刻准备着为客户解决各类疑难技术问题,为全球的船东船管保驾护航!

Authorizations and Training Certificates:

- CSE Group (DMD / YMD / QMD)
- CSSC HHM
- Anging Daihatsu Cummins
- WOODWARD
- Schaller Automation
- DAIKIN Marine
- Samsung AMS / BWTS BIO-SEA BWTS
- Mercury Marine
- Oriental Bitzer

Service Range:

• Diesel Engine and Turbocharger Service

- MAN/WinGD engine, ME-B, ME-C, ME-GI, RT-Flex, X, X-DF
- Turbocharger, MAN, ABB, MET, KBB
- ME / AE /TC Routine Overhaul and Trouble-shooting
- ME / AE /TC Health Checking and Docking Supervision - ME Wireless Liner Measurement LDM+LCC and Liner
- ME FIVA Overhaul and Calibration
- ME HPS Pump Overhaul and Exchange basis service
- MF Fuel Booster Overhaul
- ME Exhaust Valve Actuator Overhaul
- ME Accumulator Overhaul
- ME Lubricator System Overhaul
- ME Pneumatic Control System Overhaul
- ME Main Starting Valve / Air Distributor Overhaul
- ME / AE Components Reconditioning
- ME / AE in Situ Machining
- ME / AE Turbocharger and Governor Overhaul
- Oil Mist Detector System Overhaul
- Cummins Engine Overhaul

• Automation & Electric Service

- Alarm Monitoring System - MSB / ESB / ACB Service
- Fire Detection & Alarm System
- Tank Level Gauge / Draft Gauge System
- Valve Remote Control System
- Boiler / Incinerator Automation Service - Auto Unloading System
- Vapour Emission Control System
- Inert Gas System
- Water Mist System - Water Ingress Alarm System
- MGPS & ICCP
- Viscometer and Flowmeter Calibration
- 15PPM Calibration - ODMF Calibration
- Public Address and Telephone System
- CCTV Installation



• Air Conditioning and Refrigeration System Service

- Accommodation Air Condition System
- Provision Refrigeration System
- ECR Air Conditioner / Bridge Air Conditioner
- Compressor Overhaul

• Hydraulic Machinery Service

- Hydraulic Crane Annual Inspection / Maintenance / Trouble-shooting
- Hydraulic Motor / Hydraulic Pump / Hydraulic Valve / Hydraulic Cylinder / Actuator Overhaul
- Steering Gear System Overhaul
- Windlass / Mooring Winch Repairing and Brake Test

• Ballast Water Treatment System Service

- BWTS System Retrofitting / Installation and Commissioning
- BWTS After Sales Service
- Biological Testing of BWTS during Commissioning
- VGP Sampling Test

Other Services

- Steel Structure repairing
- Tailor shaft sealing renewal - Lifeboat and Rescue Boat Engine Overhaul
- Incinerator Refractory Repairing and Rebuilding
- Elevator Inspection & Repair / Wire Ropes Renewal
- Anchor and Anchor Chain Replacement
- PANAMA Chocks & Bollards Retrofitting

E-mail: engineering@rmsmarineservice.com

09 Reliable & Responsive

Spare Parts

O备件供应

RMS spare parts team has been supplying original spare parts to ship owners and management companies worldwide since its establishment in 2008. RMS spare parts team is specialized in spare parts for Marine Main engine, auxiliary engine and E/R & Deck auxiliary equipment from the original manufactures. Authorized by 100 high reputation makers, along with our strong network world wide and logistics capability, RMS can offer competitive price and one-stop logistics service in major ports and shipyards of China, Korea, Singapore, Europe and the UAE.

With quality in mind, RMS offers the best price to customers taking advantage of centralized purchase, while promises the 7*24 non-stop service. Our Global Service Network and professional logistics team will deliver your spare parts to the designated ports, shipyards and destinations timely.

润通备件事业部自 2008 年成立以来,倾力为国内外船东及管理公司提供原装船舶主机、辅机、机舱及甲板辅助设备备件,专注于为客 户提供中韩品牌原装件以及国外著名品牌的授权产品及其配套件。目前,润通备件事业部已获得 100 家知名厂家授权,结合润通全球 供应网络和物流能力,能够整合全球优势备件资源为客户提供理想解决方案。

在品质保证的基础上,润通以集中采购量保证给客户优惠价格的同时,承诺 7*24 小时不间断服务,我们的全球服务网络和专业的物流 团队及时将您的备件送达指定的港口和目的地。



Spare Parts & Equipment Supply:

- Main Engine & Auxiliary Engine
- Turbocharger
- Air Compressor
- M/E Auxiliary Blower
- Pumps
- Boiler
- Incinerator
- Fresh Water Generator
- Oily-water Separator
- Sewage Water Treatment Plant
- 15ppm Bilge Alarm
- Fuel Oil Supply Module
- Purifier
- Refrigeration and Air Conditioning
- Heat Exchanger
- Galley Equipment
- Electric motor
- Deck Crane & Grab
- Windlass & Mooring Winch
- Hatch Cover
- Gangway Ladder & Winch
- Steering Gear
- Pintle Bush (Synthetic Phenol Resin) Valve
- Fire Alarm Detector
- Navigation & Communication Equipment
- Water Ingress Alarm System
- Electrical Instrument and Automation
- Fuel Valve Test Device

E-mail: spare@rmsmarineservice.com



船舶备件和设备供应:

- 主机、辅机
- 增压器
- 空压机 • 辅助鼓风机
- 泵
- 锅炉
- 焚烧炉
- 造水机
- 油水分离器
- 生活污水处理装置 ● 15ppm 报警单元
- 供油单元
- 分油机
- 制冷和空调
- 热交换器
- 厨房设备
- 电机
- 甲板克令吊、抓斗
- 锚绞机
- 舱盖
- 舷梯及绞车
- 舵机
- 高分子舵承衬套阀
- 消防探头
- 通导设备
- 大舱进水报警
- 电气和自动化
- 喷油器试验台

Offshore Service

海工服务O

Global Offshore Service Center

Headquartered in Shanghai, with broad network of 16 offices located across China, Korea, Singapore, Europe and the UAE, RMS is committed to integrating all-around advantages worldwide to serve Offshore Oil & Gas Industry. To offer the best solution is our ultimate goal in working with every project and offshore customers and partners.

Offshore Supply Chain Management:

- Rig Tools and Equipment Procurement
- Initial Consumable Stores and Rig Spares Supply
- Catering Equipment and Provisions Supply
- Offshore LSA/FFA Supply and Service
- Logistics & Warehousing
- Onsite Project Team Local Support (Accommodation, Driving etc)

Offshore Technical Service:

Focusing on consultancy and supervision for offshore ship building, we provide the offshore services include shipyard assessment, drawing approval, equipment selection, supervision, warranty support and other consulting services.

Expertise in technical trouble-shooting for drilling platform and offshore vessels, we provide one-stop maintenance and repair services, safety training, equipment and instruments testing, technical supporting, technician manpower supply, etc.

Advantaged Products Catalogue:

- Drilling Equipment & Spares
- Fluid Transfer Solutions

• Electrical Consumables

- Oil / Lubricant / Paint
- Galley / LO Solution
- Industrial Tools
- DNV Containers
- PPE & Safety Equipment
- LSA / FFA
- Lifting / Towing

润通海工服务中心,专注于为海工平台项目和海工服务支持船舶提供一站式的供应和服务。凭借多年来从事国际海事服务的经 验,润通中国公司协同新加坡、韩国、荷兰和阿联酋分公司作为海工服务的重要服务站,整合亚洲区域和欧洲区域的海工采购 渠道和海工专业团队的采购能力,致力于成为您首选的海工服务整体解决方案提供商,为您在全球的海工项目提供优质的产品 和快速专业的服务。

海工供应链管理:

- 油气产品采购
- 初始物料和随船备件供应
- 消防救生产品供应
- 厨房设备和伙食供应
- 仓储物流和现场支持

海工技术服务:

- 新造项目监造代理服务
- 平台与船舶维修和设备保养服务



E-mail: offshore@rmsmarineservice.com

Company Qualifications and Honors

O企业荣誉与资质

Being certified with ISO 9001, ISO 14001, ISO 22000 and ISO 45001, RMS strictly follows the requirements of quality and environmental management systems, in order to offer our esteemed domestic and international clients with the most reliable products of stable quality.

After 30 years of organic growth, RMS has become one of the leading One-Stop supply and technical service providers globally. RMS is committed to improving the standard and environment for Maritime Industry, as the determination and innovation contributed by RMS was recognized by the Government and Authorities.

润通通过 ISO 9001、ISO 14001、ISO 22000 和 ISO 45001 认证,严格遵守质量和环境管理体系的要求,为国内外客户提供质量稳定、优质

经过 30 年的稳健发展,润通已成为亚太区领先的一站式航运供应链服务和安全技术服务解决方案提供商。企业荣誉见证了润通在航运领域 的卓越表现及良好的口碑。



ISO9001 Quality Management System Certification ISO9001 质量管理体系认证

(1)

CERTIFICATE







韩国ISO9001质量管理体系认证





新加坡ISO14001环境管理体系认证



韩国ISO14001环境管理体系认证



ISO22000 食品安全管理体系认证



IMPA Membership



High-End Shipping Service Enterprise 高端航运服务企业



Safety Management System Certification ISO45001职业健康安全管理体系认证





Top 10 Innovative Cases in IntL Shipping of Pudong New Area 获选浦东新区国际航运年度十大创新案例

Partnership

合作厂商 O





















RUSTIBUS















RELAWNY







































































RMS has been authorized by many well-known international manufacturers as their main distributor or partner to conduct sales & service for their products or spares. For example: China Shipbuilding Industry Corporation Diesel Engine, Anging CSSC Diesel Engine, SaierNico Electric & Automation, Nanjing TP, DAIKIN Marine, BIO SEA, GASTRON, Mercury outboard, SIKA, Solo, Lalizas, Entel, Sense-Ware etc.

代理与合作

经过多年的努力,润通现已成功取得多家国际知名生产厂商的授权和合作伙伴资质。例如:中国船柴、安庆中船柴油机、镇江赛尔 尼柯、南京帝伯、大金船用空调、BIO SEA、GASTRON、美国水星舷外机、SIKA、Solo、Lalizas、Entel、Sense-Ware等,负责其产品或 配件的销售和服务。

13 Reliable & Responsive

Overseas Branch

O海外分公司

Overseas Branch

海外分公司O

·Rotterdam Office 荷兰分公司

Established on September 8, 2018, RMS Marine Service B.V. further extends RMS's overseas footprint following Singapore and Korea offices.

Well-placed geographically at Rotterdam port, RMS European branch is now equipped with over 30 professional & experienced local staff, 2,500m² warehouse, 150m² cold storage as well as workshop, dedicated to expanding our Reliable and Responsive one-stop marine services in all ports of Europe.

润通于 2018 年在荷兰鹿特丹成立欧洲分公司: RMS Marine Service B.V.

这是继韩国和新加坡分公司之后,润通所设的第三家海 外分公司。荷兰分公司现有当地员工 30 余名, 配备 2500 平方米仓储、150 平方米冷藏库,可为客户在全球 繁忙的欧洲港口提供方便快捷的服务。



·Korea Office 韩国分公司

In 2015. ACE-RMS MARINE SERVICE CO., LTD was established as a joint venture.

RMS Korea Office now has over 40 experienced local Korean staff. facilitated with 1.770sqm warehouse and 1.000sqm free trade zone bonded warehouse.

RMS Korea office self-owning bonded warehouse serve to provide convenient logistics services and care of our client's spare parts to delivery in any ports or shipyards in Korea.

RMS Korea office consolidated well developed genuine Korea spare parts resources locally, providing better sourcing and solutions of Korea spare parts and equipments to our customers.

润通于 2015 年 3 月,和韩国当地极具经验的 ACE MARINE 合资成立了 润通旗下的第一家合资公司: 韩国分公司, 命名为: ACE-RMS MARINE SERVICE CO., LTD.

RMS 韩国公司位居至关重要的韩国枢纽港口釜山港,辐射所有韩国港口, 现有丰富经验的当地员工 40 余名,拥有 2770m² 仓储物流和 795 m² 办公设施,可自由转关运输的保税仓库,专业的韩国备件团队可为客户 提供专业的韩国备件和设备。



· Dubai Office 迪拜分公司

RMS Middle East Ship Services LLC was established in 2022.

RMS Middle East operates out of a well-managed facility spanning 5000 square feet at Dubai Maritime City. We offer a range of services including stores, provisions, spare parts transit, safety inspection and lubricant oil supply at all ports of UAE as well as agency service at Fujairah port.

We warmly welcome customers from around the world to choose RMS MIDDLE EAST. We are committed to providing you with the best possible service and ensuring the highest level of performance throughout the UAE.

润通于 2022 年在迪拜成立阿联酋分公司:

RMS Middle East Ship Services LLC

RMS 阿联酋公司位于迪拜海事城,设有约 400m² 仓储 物流和 100m² 办公设施。目前我们可以在阿联酋境内的 所有港口为您提供物料、伙食、备件转运、安全检验、 润滑油供应以及在富查伊拉港口提供代理服务。

我们真诚地欢迎来自全球的客户选择 RMS 阿联酋公司, 并竭尽全力为您在阿联酋提供优质服务。

·Singapore Office 新加坡分公司

RMS Marine & Offshore Service (Singapore) Pte Ltd. was established in 2015.

RMS Singapore Office now has over 100 experienced local Singapore staff, facilitated with 6000sgm warehouse and office, extending our professional services to our customer's vessel running or docking in Singapore and south Asia.

润通体系于 2015 年成立了全资新加坡公司:

RMS Marine & Offshore Service (Singapore) Pte. Ltd.

RMS 新加坡公司现有 100 多名经验丰富的当地员工,拥有 6000m² 仓 储物流和办公设施,专业的团队,结合总部和当地的资源优势,为途经 新加坡或坞修于新加坡船厂的船只提供持续优质的服务。

RMS 新加坡公司位居至关重要的东南亚的枢纽港口,具备得天独厚的物 流转关优势,国际各大品牌和当地成熟的配套产品优势,可为 RMS 的 忠实客户在世界上最繁忙的港口提供更加方便快捷的服务。



RMS 通过立足中国,走向国际,输出中国本土优质产品和服务能力,输入国际最高端的优质产品和技术能力,致力于打造诚信优质的国 际航运服务的专业品牌。

15 Reliable & Responsive Reliable & Responsive 16

Dubai .

Global Customer

O主要客户





Garrets 🛱

ifs

RMS network

服务网络O

• RMS Shanghai Head Office:

No.365, Gaodong Second Road, Pudong District, Shanghai, China (200137)

上海总部:上海市浦东新区高东二路365号

Tel: +86-21-50171617 Fax: +86-21-65380899

A.O.H. +86-13917420067

• RMS Qinhuangdao Office:

12 Xueshan Road, Development Zone, Qinhuangdao, Hebei, China (066004) 秦皇岛分公司:河北秦皇岛市开发区雪山路12号

Tel: +86-335-5910190

A.O.H. +86-13933591006

• RMS Tianiin Office:

No.21 Xiang' an Road, Economic and Technical Development Zone . Tianiin. China

天津分公司:天津经济技术开发区相安路 21 号

Tel: +86-22-25799121 Fax: +86-22-25799131

A.O.H. +86-13752200281

• RMS Dalian Office:

17-1, West Tieshan Road, Development Zone, Dalian, Liaoning, China (116610)

大连分公司:辽宁大连市开发区铁山西路17-1

Tel: +86-411-87615977

Fax: +86-411-87537332

A.O.H. +86-15841160596

• RMS Qingdao Office:

No.867 Tuanjie Road, Development Zone, Qingdao, Shandong, China (266555)

青岛分公司:山东青岛市黄岛区团结路867号

Tel: +86-532-86107585

Fax: +86-532-86107659

A.O.H. +86-13583251428

• RMS Nantong Office

Building J, No. 19, Yulan Road, Xitong Industrial Park, Tongzhou District, Nantong

南通分公司:南通市通州区锡通科技产业园玉兰路19号院内J号 Tel: +86-0513-89190245

A.O.H. +86-18658058985

• RMS Ningbo Office:

Building A, No.1623, East Yongle Road, Zhuangshi Street, Zhenhai District, Ningbo City, Zhejiang Province (315000) 宁波分公司: 浙江省宁波市镇海区庄市街道永乐东路1623号A号楼 Tel: +86-574-86695179

A.O.H. +86-15157997895

• RMS Zhoushan Office:

International Marine Service Center 3F, Xiaogan Island, Putuo District WH412, Dubai Maritime City, Dubai, UAE Zhoushan, Zhejiang, China. (316100)

舟山分公司: 浙江省舟山市普陀区小干岛国际海事服务中心3楼

Tel: +86-580-8806593

A.O.H. +86-15821852389

• RMS Xiamen Office:

No. 88, Changyuan Road, Haicang District, Fuzhou City, Fujian Province 厦门分公司:福建省厦门市海沧区长园路88号二楼 Tel: +86-0592-6518961

A.O.H. +86-18106906169

• RMS Fuzhou Office:

No. 297-25, Dutou, North Industrial Zone, Luoyuanwan Development Zone, Songshan Town, Luoyuan County, Fuzhou City, Fujian Province 福州分公司:福建省福州市罗源县松山镇罗源湾开发区北工业区渡头 297-25号

Tel: +86-0592-6518961

A.O.H. +86-18106906169

• RMS Guangzhou Office:

No.368, Shilian Road, Shilou Town, Panyu Dist., Guangzhou, China 广州分公司:广州市番禺区石楼镇市莲路368号

Tel: +86-20-62953068

Fax: +86-20-62953069

A.O.H. +86-18218180508

• RMS Shenzhen Office:

Room 1015, 1016, Xiangjiang Financial Building, 3rd block, Unit 19, Xinghai Avenue, Nanshan District, Shenzhen

深圳分公司:深圳市南山区兴海大道十九单元3街坊香江金融大厦1015、 1016

Tel: +86-755-26833181

A.O.H. +86-13631455802

• RMS Singapore Office: RMS Marine & Offshore Service (Singapore) Pte. Ltd.

20 Tuas Avenue 6, Singapore 639307

Tel: +65-62686269

Fax: +65-62687869

A.O.H. +65-91376022

E-mail: singapore@rmsmarineservice.sg

• RMS Korea Office: ACE-RMS Marine Service Co., Ltd.

19, Haeyang-ro 176 beon-gil, Yeongdo-gu, Busan, 49012, Korea

Tel: +82-51-2561852

Fax: +82-51-2561853 A.O.H. +82-1062957708

E-mail: ace@rmsmarineservice.kr

• RMS Rotterdam Office: RMS Marine Service B.V. Van Meelstraat 11, 3088GM Rotterdam. The Netherlands

Tel: +31-10-3107200

Fax: +31-10-3107299

A.O.H. +31-10-3107202

E-mail: rotterdam@rmsmarineservice.nl

• RMS UAE Office: RMS Middle East Ship Services LLC

Tel: +971-4-4278886

Fax: +971-4-4518899

A.O.H. +971-50-8568668

E-mail: mideast@rmsmarineservice.ae